
 

          18 september 2024 
  

Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen over voorgenomen kap bomen langs de Ridder van Catsweg 
 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
Van omwonenden van de Ridder van Catsweg in de buurt van het Winkelcentrum Bloemendaal 
kregen de fracties van CDA Gouda en GroenLinks Gouda berichten dat alle bomen langs de weg 
zijn voorzien van een bordje dat ze vanwege gevaar voor afbrekende takken worden gekapt. De 
omwonenden geven aan te vrezen voor een kaalslag als alle bomen tegelijk worden gekapt. Zij 
zouden graag zien dat net als in het verleden in Gouda is gedaan, bomen in verschillende fasen 
worden gekapt. Ook ter hoogte van huisnummer 256 staan 2 bomen die voorzien zijn van een 
bordje met QR-code waarop staat dat de bomen verwijderd zullen worden.  
 
Naar aanleiding hiervan hebben beide fracties, conform artikel 39 van het Reglement van Orde, de 
volgende vragen: 
 

1) Is het college bekend met de zorgen en vragen die leven onder omwonenden van de 
Ridder van Catsweg en wat vindt het college van deze zorgen? 

 
2) De bomen lijken behalve afbrekende takken geen gevaar voor de omgeving te zijn. 

Waarom worden deze bomen verwijderd of gekapt in plaats van gesnoeid? 
 

3) Indien volledige verwijdering of kap noodzakelijk is, hoe kijkt het college dan aan tegen de 
suggestie vanuit de wijk om de bomen niet allemaal in één keer te kappen, maar in fasen 
en verspreid over meerdere jaren, zodat nieuwe aanplant de kans kan krijgen te groeien 
voordat de volgende fase ingaat? 
 

4) De bordjes zijn voorzien van een QR-code. Als die gescand wordt, leidt die naar een 
website met zeer summiere informatie over de voorgenomen kap. Hoe denkt het college 
erover om meer publieksgerichte informatie te verstrekken?  
 

5) Gezien het feit dat bomen CO2 uit de lucht verwijderen en Gouda de ambitie heeft om CO2 
neutraal te worden in 2040, kan het college aangeven wat er gebeurt met bomen die 
gekapt worden? Is het mogelijk om gezonde gekapte bomen elders (in Gouda) te 
herplanten? 

 
Ondergetekenden verzoeken om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen binnen 
dertig dagen na dagtekening. 
 
 
 
Ingediend door: 
 
 
Martijn van der Wind   Sandra Brouwer 
CDA Gouda    GroenLinks Gouda 


